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Prolokńł z 
'ebffinił 

mimzkańców osi€dla 
'Południe'

odbyteso dnia 27-t9.Ż0t3 r'
w Sekole Podstawowei nr 3 w Cbłchowicach - Dziedzicach'

Ad. 1,2
Praevrodnicąpy ?ńftĄel osiedla ,fohrdnie' Pan Piotr Kurcayk przywitd zń'ralrych

nieszkanmw oraz gości w osobach:
- MarianBfucfut _burmisttz miastą

- Damian żetazrry _przawodnicącyRlvl'
_ Lffiaek c-p* .. zastępca komendanta SĘ
_ StaridawPięta -człoaok zil'zĄdropon'iatĘ

- f-earyCzaprp - radny powiatu bielskiego,
_ Krz,ysztofSzcąrpka _radnyRil'f'

- Jac€kŁaszczok_stachurski -radnyRJvl'
- JacekPuchałŁ - radnyRtvl'
- RadosławHudzięc -radnyRM'

Przewodnicąpy ?Ąt?Ąóa osiodta gwierdził nastę,pnie prawomocność z&rania _

obocnych a? mieglransów ws zatsao{si listy.

Ad.3
Na seharza zebrania przewodnicągy [ar?Ąśu osidla -Pofudnie"

Danutę Lus"ćzaŁ któręi mayaatura *stń prnfiętŁ # elosasi zą Wl l glosie

wstrzymujągym się." xistępnię pr'€u.odilicąly ?ńt?Ąill osi€dla ,"Południf zaproponowd zebranym

porąlek uesianą tto.y st'nowi załaszndk do qinidsz€gq protokofu.

Pr.edstawiony ń.ąa"t zostd jednomyslnie rrqyj$y przex zebranych nieszkańców.

4il4
Przewodnicąry 1;1pądu osidla,Pofudoie'' przodstawił sprawozdanie z dzidatności

?tr,odl, za otres ń.óg.zgń r. dg ?:I.aó.?ot3 r.' 1sóre sanowi r&cznik do niniełsaego

protokohr.

ad.5
W trakcie dysl$qii nad sprawozdanie,m pani Aliqia Kubisz apytała o zainstalovranie

fustrł na ul. ripowskięi za DK-l. Przewodnicą4,y Ro zaproponourd, aby qrm tsnatrmzaijąśl

się podczas podawania propozycji do budżgtu na rok 20t4'
Sprawozdanie ńs14o przgEe prz,ez zrbranych jednomyślnie.

Ad. ó
pruęwoanicąpv zarąfuosiedla,Połłłdaig- prredstaułił zalres proponowanych

do realizacji w ro*u 11Q14 zadĄA z budiptll osiędla ,P*uonię'' (zdącznik do protokołrł)

i budżefu pt'y @, łsÓre juz w postaci wniosków v/pł'rndy dł zarz.ąfut

osiedlapńo "b 
tub zostdy pr"ez?al,?Ąśosiedla

poe"noauic'ącv'śażśy wniosek krótko uzasadniŁ

Ad.7
Następnie przewodnicąpy zaclnęc{ zóranych do formrforranila na piśmie dalszych

wniosków.
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Iilsrysttie wnioski z*rffi razcm i następlie odczytano zebraErm {istą rrnio*óg/ w
zdącaeniu) 

- 
Następnie wnioskodawcy podauxali ich uzasadrienią z€brani ćyskrtowali nad

nimi.

W dysłusji przed glosou.aniem nad propozyojami wykorzystania środków rady

osiedla vłzię'i udział:
1) Pan Jacek Puchda zalważryŁ że ul" Legionów ]"'t "t. 

Powiatową i remoff chodnika

przy Ę u1icy powinna ńlizorrac ery* z budżefir miasta. Pani Bańara Pająk

uzasadoiła umios€k o remont chodoik tyn' h d dfuesrego cza$r wniosek był

aglaszany do realizaqii ze środków miastą jednakźć do tri pory nie doszło do

*.li*-jitęo zadanii mimo obietnic. Iłęcre z1funa do realizacji ze środków osiedla

oa;e piraJqię jsgo realizacji cnocuzrv 6tap8mi- Bufmistlz miast{ popalł taki spsob
."irińqii ,^i;i _- dzielenie na €tapy, jest wtedy więłsza szansą żrc miasto dołozy

środkóu, i zadani€ zostanie aealizorrane w cdości (tak buduje stę dug chodnik przy

ul. Ligockiqi).
2} Pan cur*ióo Lubocki był zainteresowany jaką jeszrze kwoĘ ludź€tu osiedla' dy*po*j"ńy _ do z.agospodarowania pozostdo 44 184,- 7ł odpowiedzid

preewodnicący Ro.
3) ilan H€myk 

-pieronkięwicz 
zgosł wniosek o oświetle,nie ul. Zamkowej 43 abc _' 

ponieważ' Wvń, p**oto;ąp Hómię przewodnicą4y Ro od€b'rd mu sos
i.'*oty*o*d odrancenię umioslru {droga j€$t prywatna)'

4) Pan l-'"""t Bobrowski uzasadaił swój vmiosek o hldowę 40 mb cbodnika przry

ul. Krotarsów, jako przedłu:zelria 
"trodxka 

wybudowanego w-źdłuż ul. Kostki

Napierśkięo.
5) Pan Tadeu} IVIola uzasadnił swój wniosek o oświętlenie 2 - 3 larlpami ul- Pasi€ki od

ul. Kopernika do nr 20 (ok. 2ffi m). Ponadto popros o inte1yendę w sprawie

.66ynkuc;i oaaczeaia sńąrzowania ul. Pasięki z ul. Kop€rnike _ ograniczooa

rridocnofo' ur zimie dod*oqro zzlspy ze zgarnianego :śoięu. Pan L. Cr.rlpkze SM
obi*d sprawdzsnie tąo tematu. surmi$trr miasta zauważry| źe w prz5padtu brakrr

supow €n€rgętycznych projektowanie ośuńetlenia j€st bardzo kosztourne.

6) Pa3 rre,nryt-Piironi<ieńcz pononmie ?as$ srykłócać sĘ o lampy na swojej ulicy,

więc przłwodnicągy Ro wyprowadzilt go z sali.

ł Pń A"-e Dobias i p* Cgzary Crąisa zaproponowĄ tsk jak w roku ubięlym
zainstalowanie lary na uI. zanlkoweiod ul. cichy Kącik do ul. Kope'rnika - drop
uc",ęgzczana przez_pieszych i pojazćy. Pan Piotr Kurcryk zauvłaż$" ź:€ nie m3 tam

linii energ€tyca€i i moze tęiqi bsoby w5ńudowac tam cbodnik dla pieszycb-

8) Pani A*' bolń zaapebwda ó spovrodowanie urycięc.ia starych drzew w Baźańąl
przy ul. Zamkowej _ j€st to teren lasów

9) }a; Grzęorz rirŃti ?"apytń burmistrza o propozycję zatałł planowanych do- 
rea1izacji ń tsr€nie oas'ąJ osicdla w ro1rr 2ot4 _ przewdnicą$y zo$tawił to

pytanie na dalsą część zebranią kidy tę zadanią b$ą omawiane.

1g)iani Danrrta nńovs zaapelovlda o poprawienie stanu chodnika pruy ul- Lipowskioj

od tzw. starej straźnicy do Panstwa Branć}ry.

ll)Pan raa wałtowiaj zapropoaowd przygotowanie mapy osiedlą aby mieszkańcy
'lepiej 

orierrtowali sĘ w usytuovraniu d'og i cb{nikór proponowanych do retnonfu-

ripirła go Pani łticja xubisz. Przewodnicący Ro przyjd propzyqję'
l2)Pan zuigniew Kocoń zapytd o dalsze losy r€'moilfu ł't' Junackięi j"{

w propozycjach do fudżeń- niagą poprosll tgż o odtworzenie zdemontowanych

znakÓnł drogolłrych przy t€j ulicy.
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l3)Pani A1icja Kubisz ponownie zaproponowała zainstalowanie lustra na ul. Lipowskiej

zaDK-| - przewodniczący Ro 
_\'fytfumaczył, 

że pienądzę przezt:raczone na ten ce1

wydano na usunięcie skutkow zalana.
l4)Pari Barbara P4ąk z$osia wniosek o remont ul. Kamionki * przechodzi tam wielu

mieszkńcó* * iy'n uizniowie do szkĘ, a remont nadal jest niezr9bi9ry'

15)Pan Władysław Niemczyk zaproponował wykonanie sygnalizacji świetlnej rLa

ul. Legionó* n. Kamioncó - dzióci idące do przedszkola i do szkĘ. Zaproponowano

*yton'ani. projektu z funduszy osióolą a zamorrtowanie sygnahzacji z budżetu

miasta.
16)Pani Barbara Pająk zaułłuĘła,ze jest bardzo ńavńdoczność na przejściu dla pieszych

na ul. Junackiej - SM to sPrawdzi.
17)Paw Dorota Chaęhuła i Pan Grzegorz Lubecki wrócili do sprawy_ modernizacji DK-l

' ni skrryzowaniu z ul. Lipowską (lumulacja wypadkórv samochodowych w ostatnich

dniach)l Pan Stanisław Pięta przypomniał, ze 'vl.letĘ się priorytety GDDKiA -
pieniąóze przes,Ą na drogi w inlń rejony Polski z wielu zadań, które miĄ być

rga7izowanę * iołuoniu. 
-Pan 

Lubecki jednakee zarntctł władzom miasta i powiatu,

Że ruc w tej sprawie nie zrobiły, dając za przykład wyniki działahwładzPszczyny'
Pan Pięta rue źgodzlł się z tym - wszystkie dzińana są udokume{owa1g i mozna to

* i"ziq ohwiii sprawizić'"Pan Jacek Puchała zauwaĘł, Że trzsba podjąó działania

doruźne, abn 
"upobi., 

licznym wypadkom _ burmistrz zavwaŻył., że na takie działania

i tak środki *uJi p'"'*'"ve cńpriA. Pan burmistrz przypomniał historię wydarzeń

zvnąz,anych z prójektowanięm modernizacji tego. odcinka, kładąo nacisk na to, że

*iu*to i po*iut wywiązali się ze swoich 
-zobowivań 

z tym nłłiązanych' Ponieważ

były odwołania mieszkańców do lipca zalz.nie zostało wydane pozwolenie na

,źarru"ję projęku, potem na wykonanie zadana w roku 2012 było zhyt mało czasu

i środki ra realizac1ę zostaly ,ibr"nr. Nie znalazĘ się tez na ten cet' środki w roku

zCIl3. W tej 
'p'u#. 

byĘ interpelacje posłów _ stąnisława Szweda i Mrosławy

Nykiel, nu łto'. ot ry*^ó awie ioznó odpowielzi - 91odki skierowano tam gdzie i9st
na3więcei wypadków (?) oraz, żę zńani będzię ręalieowane, gdy zn{dą się środki.

Wadze miasta i starostwa liczą teraz na pomoc posłów i ich lobbowanie w tej

sprawie. Pan Lubeckl zarzucrt, zi rłybrany p-jekt j9s1auyt dlos, burmistrz zapewnił

go, zeto rozwią4anie jest najtansze. Pan Lubecki zadeklarował zorgantzowanie strajku

na DK_l. pan ńń*ł Żerlńry rarzuctł Panu Lubęckiemu, że jątrzy problem chociaż

znane mu są dńałauawładzmiasta w tej sprawio'

l3)Pani Dorota Chachuła poruszyła problórn słabej widoczności na DK-t spowodowany

bańerami energoctfo*y*i - 
'burmistrz 

potwierdził, że jvż w tej sprawie wystąpił do

GDDKiA.
19)Pan Leszęk Bobrowski w imieniu mieszkańców ul. Pasieki poprosił o pilne

'naprawienie obecnie jedynej ulicy wyjazdowej z Pąsieki, w związku z budowaną

kinatizacją' Poruszył" tez problóm drrr* i krzewow na prywatnych posesjach

zasłaniającycr' wuJł " ulic oraz kamięni układanych przed posesją ktore utrudniają

wymijń; 
'ię 

pojLoo*' Pan burmistrz zauvłuĘł, że taki problem jest w całej grninie

i źapioponował iglaszanie takich przypadkow straĘ miejskiej.

20)Pan Antoni F'e;,nłĄ ponownie *ra"rł do sprawy DK_l i zaproponował, aby

w przysĄm roku na piśmie zostało udokumóntowane' co w tej sprawie zostało

zrobione.
21)Pan Jan Wałkowiecki zarzucił straży miejskigj, i:e nie pilnuje t9r'ery osiedla (est duzo

przypadkÓw *r"c"enia mienia) i rus zgadzlł się, że obywatelskim obowiązkiem jest

donoszenie na sąsiadów' Burmistrz wvtłumaczył, ze miŃ na myśli zwracanie uwagi

$trazy miejskiej na miejsca, które powinna skontrolować, a nie donoszenie' Pan
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Lę5z6k czoe€k tfunacąd' źe często podqimowane ą intęrw€Nrcją choci8ż tęo moźrc

nienridac.

ad" t
W rakcie dyskusji usalono o$tatosaą tistę vmiosków i przystąpiono do€tosowania-

Propozyqie_ wyioraretania fuodków budżrfu osi€dla ila rok 2014 pruJ'ięto

w glosowaniu-ji*"ń so*iął za taźdym vmioskie,m osobno (na vmiosek p. Franciszka

B.'g-'ą głyz umio*i 
-qńiizdy wieli emocił. w}miki glosowania pzedstawidv się

nastę'pująpo:

Propozryqie vry&orzy*ania środków budżotu gniny na rok 2014 ptzy1ęfo wszrystkie

*jffi. 
Błachut zruu/aźnń, fu *yaie Ęo nię'poroamienią uniośki zglosaone

do realizacji z budżetu miąsta rij wchodą artomatycaie do planu budż€tu lecz ą
przedmiotem dalsąi d}'sbsji.

Ad.9
Prr.ewodnicąay P. Krcą& zaproponowd podjęcte uchwd'

Podjęto uchwałę nr 1/2013 w sprawie propozycji wykorzystania środkfir

finansourych budzBu osidla na rok 2014, obejmująą wnio*i ąg|osaone pę#' aĘ#

osiedla i mi€szkańcóu., t*óra stmovri zdąpznik do niniejsr.ego protokołu.

Ucbwt prayjęto w glosowaniu jaurq'm jsdnomyślnie'

Nastęaie podjęto ucbwałę gr 2r2o!3 w spraułie'propozrycji wykorzystania środków

finansourychbudżshjgpinynaŻ0l4roĘoĘmr{ąąwnioskizglovonepruęa?aftĄnosiedlł

i mieszkańcóvr' która stanoEi zdącalik do niniejszego protokdg'

tlrwnio&l (vrg
uchvrdv nr 1l?O13)

7a Przeciw wmeymdo się

1. 45
,,

ąt-- ffi 1

3. t J

4. 43 4

5_ 4?
6- 43 2 2

7. 47
8. 47
9" 47
10- 45

nł-

l1- 4ó I

IŻ' 40 7

13. 43 4

14. 40 1 6

15. 47
16. 46 I
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Uchvrdę prgyjęto w glosowaniu jawn5p jednomyślnie.

Przewodaicąpy zarąnu ogi€dla ,Południe' zaproponowd tez podjęcie uchwały

3fż013 w sprawie upoważnienia TagĄfu osidla -Pofudnid do dokonywania przrruni$

w uchnłalon5rm budźrcie osiedła bez zwĄrwania ogólnęo Zebrania mieszkańców, która

stanon'i zdącanik do niniejsaęo protokofu.

Uchwdę przyjęto w glosowaniu jawqm jednomyślnie-

Ad. t0

w dyskuqii głos zabrali:
l) Pan nrońsaw Krrbisz 7ąpytń o moź:liwośc zainstatosmnia kamery w miejsoł gdłię

ciągle pojawiają się ffieci w lesie przy ul. Lipou'skiej za DK_l'
o&. ilrf ed;h"i - eainteren{ę *ię tlnn tenlŁtą chociaż uairstato\llanie kamery

wtakim miejscu nie jesłatwe.
2) Pan Zbigpiew Kocoń zapytd dlacąo podcaas wywoztl śmisi nie Ę odbierane

odpady zielons.
oab. tvt. Błachut * nie ma taki€j moż:liwości śmieciartd nie Ę do tęo dostosov/ane-

3) 
-Pan 

Franciszek Berger 7p1pytńdlaczego fotoradar SM obsugują 2 osoby-

dap. r. Czopek - Ę już ń_*tuo,io* ń $de naki o kontroli prędkośł:ł a proc$&sy
przewidują obecność dwoch pracowników SM.
ł1 ra"i łid" Kubise ?ąytfuo sposob wyegzekwowania koszenia dzideĘ którę

"i.a*taą 
ońo'a"t"*i' rupyt*. iez jak moźna doprowadzić do usuniwia drzrnł

zarastająpych ul. Lipowską ur lasku za DK-l-
odp. łr._gła"n't ] 

'etosie 
do UM i włąścicide zostaną wezwani do uporządkowania

dzideŁ l,a$ nal€u} có Nanx*ctwa w Biel*tl_Bidej i rzsa tam intgwęniorł'ać hń
zglosić tę sprawę do {JlvI' który podęimie interwencję.
s} lan Piotr Srokol zaproponowd połąpzmie ul. spółdzislcuej ul. Part5aantów

i ul. Bukową w celu poprawienia komunikacji osidla (&żo nouych domóu{-

odp. M. nłacnut * 
".Jd_'śńil 

procedurę postępourania w takim pr'ypad*u i v.yrauił swoje

zainteresowanie t5lm t€matęm.
6) Pan Plotr Srokoł poprosil też o zlitlwidowanie dziur w ul. spedzieluej.
óap. nł. Błachut _ tęcę się stard to vrykonać, jeśli tylko środki na to pozwolą-

Na zakończeirie Ęslnrsji glos zabrd RM któręso E"d- poruu5dy

$owa o niądolności wła{z mństl stąrostrra w sprawie modernizaqii DK_l. ZadęHarowd, że

aby zadac Ham t}'E oskarź€niom' eorganizuje w tej sprawie ry:4*a: miesr-kańców

' -*.*l*i ludźmń (posłowią uładze miasta i starostwą przedstawiciele GDDKą ltp.).

l*i to rĘ6x* mozliwi to prawdo@obny tęrmią to I połowa pazaziernika tęo rotu. Jeśli

b$ą proble,my zwoła w tej sprawie sesję specjalą.

Ad. 11

Przłwodnicąry Ro podziękovrd gościom i mieszkancom ?A prz1byae

i zakończył zebranie.

?.u{*t cz.,$


